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ZAPISNIK 

S 2. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

2. sjednica VMO Svilno održana je 18.12.2014. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renato Klovar, predsjednik VMO 
- Zoran Krndija, zamjenik predsjednika VMO 
- Kristina Mican, članica VMO 
- Vladimir Mišković, članica VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Dean Barić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 1. sjednice VMO Svilno: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Financijski plan za 2015. godinu – prijedlog i usvajanje 
2. Razno 

 
 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 



AD 1 
 
Predsjednik Vijeća g. Renato Klovar upoznao je prisutne Vijećnike sa prijedlogom 
Financijskog plana za 2015. godinu koji je izrađen temeljem odobrenih programskih 
aktivnosti Vijeća za 2015. godinu. Vijeće je nakon rasprave utvrdilo Financijski plan za 2015. 
godinu. Isti će biti dostupan na stranicama mo.svilno@rijeka.hr 
 
 

 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2015. godinu 
 

 
AD 2 
RAZNO 
 

1. Predsjednik Vijeća obavijestio je prisutne da su se potkopali temelji na stepeništu u 
Ulici Tutnovo koje graniči sa k.č. 1384/130 k.o. Pašac a koja je trenutno u najmu kod 
privatne osobe. Kako bi se temelji sanirali potrebno je urediti i zemljište k.č. 1384/130 
k.o. Pašac te bi se trebao otkazati najam navedene čestice. Predsjednik je pozvao 
Vijećnike na glasanje tko je za uređenje dijela k.č. 1384/130 k.o. Pašac te je od 4 
prisutna Vijećnika 3 bilo za a 1 suzdržan.  
 
Zaključak: 
Temeljem glasanja Vijeće je donijelo odluku da će se urediti stepenište kao i 
zemljište na  k.č. 1384/130 k.o. Pašac.  

 
2. Uputiti dopise: 

 
 Temeljem zahtjeva za sanacijom potpornog zida u Ulici Tutnovo kod kbr. 6 uputiti 

dopis Rijeka prometu da se utvrdi da li je cesta potkopana prilikom izvođenja radova 
na privatnoj okućnici  

 
 Uputiti dopis Autotroleju sa zahtjevom da se usklade prva i zadnja linija sa prvim i 

zadnjim gradskim linijama 
 

 Uputiti dopis Autotroleju – proslijediti zahtjev mještana za uvođenje linije  Svilno – 
Vežica 

 
 

 
  

 

 
 

  

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Svilno: 

Kristina Dumić Červar Renato Klovar 
 


